
Referat styremøte 20.09.2023, kl.19:00 på Teams 

Møtt: Hanne Kiil, Elin Dalum Randen, Line Jahr, Monica Hagen, Beathe Nes, Tone 

Mathisen 

Meldt forfall: Andrea Nordlien, Elin Amrud, Guri Th. Myrstuen 

Referent: Elin DR 

 

Referat fra styremøte 22.08.2023 godkjennes ikke. Må revideres ihht merknader.   

Agenda godkjennes uten anm.  

 

Status pågående saker:  

71/23 Beachflag er bestilt og under produksjon. (Elin DR) 

 

75/23 Lekutviklingskurs: alt under kontroll. Må bestilles Air B`n`b eller hotell. Elin DR har 

overtatt planlegging etter Helene Einlien.  

Vi inviterer gruppeledere til observatørplasser, gratis.  

 

59/23 Deling av hall: Seil er bestilt. Leveringstid på ca. 4 uker. Forventes levert medio 

oktober. 

 

76/23 Utdanning av NKK-instruktører, NKK 125 år: Lillehammer Brukshundklubb er 

tildelt grenen LP for utdanning av trinn 2 og trinn 3-instruktører. Det er få trinn 3-

instruktører til å holde kurs. Dermed tar vi sikte på ett stort kurs i september 2024, der 

også trinn 1-instruktører utdannes. Skulle det dukke opp en ledig instruktør tidligere, så 

vil vi forsøke å få til kurs for trinn 2 og 3 hurtigere.  

NKK betaler for denne utdanningen i anledning sitt 125-års jubileum i år.  

Hanne har hovedansvar.  

 

80/23 Medlemskveld 08.11.2023: under kontroll. Følger fremdriftsplan.  

Elin DR er i kommunikasjon med Trofè vedr. T-skjorter og gensere med klubbens logo.  

 

81/23 Gruppeledermøte, instruktørmøte 21.nov: Opplæring i NKKs dataprogram. Lars 

Blomberg forespørres. Møtet foreslås å gå via Teams for å sikre størst oppmøte. Hanne 

kontakter Lars.  

 

82/23 Gruppelederfunksjon: Skrivet må redigeres litt til, småpirk. Snart klar for å sendes 

ut til gruppeledere for innspill fra disse, før siste revidering og godkjenning. Prosess må 

være ferdig innen 31.12.2023.  

 

38, 67/23 Styret vil fremskaffe skattemessige regler/opplysninger om hva som 

regnes inn under det skattefrie beløpet på 10 000kr/år, og hva som er dekning av 



faktiske utgifter – som går utenom. Styret vil utifra dette vurdere revidering av dagens 

instruktørgodtgjørelse med alternative ytelser, for å ikke komme over på skattbar inntekt 

pr.år.  

 

 

Belønningspraksis v/dugnad: Styret undersøker mulighet for å benytte seg av 

verdikort/verdibonger for å utløse for eksempel halleie, kjøp av klubbklær, etc.  

 

56/23 Studieforbundet Natur&Miljø: Astrid B.S. sitter enda.  

Styret tar over hovedansvaret, men må distribuere noe ansvar til instruktørene mtp. Å 

holde orden på antall deltakere, føre fraværslister og sende dette inn til styret.  

Så fort dette blir en rutine, og styret får laget liste som fylles ut, så vil ikke dette ta 

nevneverdig mye tid for instruktørene, samt at det vil være svært tidsbesparende for 

den som sender inn til SNM.  

Alternativt legges det opp link til SMN i instruktørgruppen, slik at instruktørene selv tar 

hele prosessen.  

 

84/23 Økonomi: foreligger oversikt over siste transaksjoner på styrets side. Kasserer 

har meldt forfall i dag. Utsettes til neste møte.  

 

85/23 Gjennomgang av årshjul ut året:  

I september: strømavlesning planlegging av høstdugnad.  

I oktober: gjennomføring av høst-dugnad, rengjøring av hall, planlegge felles 

juleavslutning for gruppene.  

I november: medlemskveld 8/11, gruppeleder- og instruktørmøte 21/11, varsle 

valgkomiteen om forespørring av kandidater til verv. Gjennomgang av budsjett, 

regnskap, honorar. Redegjørelse fra kasserer vedr. Klubbens økonomi.  

I desember: Strømavlesning, kalle inn medlemmer til GF minimum 8 uker i forkant. 

Gjennomføre juleavslutning.  

 

86/23 Høst-dugnad: Foreslås til slutten av oktober. Vask av hall, inkl. Å kjøre 

vaskemaskinen på gulvet. Krever opplæring. Monica H. sitter på kunnskapen om bruk 

av denne. Elin DR oppretter arrangement og liste over gjøremål.  

 

87/23 Forslag: Endring av honorar til styremedlemmer 

Pr i dag får noen betalt, noen får ikke betalt, og de som får betalt er det forskjell på.  

Eksempelvis får leder og kasserer 4700kr i året, mens nestleder og sekretær får 3200kr 

i året.  

Dette står ikke stil med arbeidsmengeden til verken de som får betalt, og “ordinære” 

styremedlemmer. Derfor foreslår leder å endre praksis til lik den NKK region Innlandet 

kjører:  

alle medlemmer i styret får 500kr pr oppmøte, men det forutsettes da at alle tar på seg 

noenlunde lik arbeidsmengde.  

 



Forslaget vil fremmes på årsmøte.  

 

88/23 Innkommet post:  

Det foreslås å avholde “Lillehammer Hundefestival” i juni 2024. I forslaget som fremmes 

ønskes det å avholde stevner i LP, agility og rallylydighet, i tillegg til et valpeshow i løpet 

av en helg.  

Styret stiller seg veldig positive til dette, men understreker at styret ikke kan drifte 

arrangementet. Dette må de som fremmer forslaget gjøre. Styret ønsker at alle 

gruppeledere skal forespørres om å være med på dette med sine grener, samt at de må 

booke gress-sletter og ellers samarbeide med Olympiaparken. Olympiaparken har også 

campingplass.  

Styret oppfordrer til at det lages en komitè med alle gruppeledere som ønsker å være 

med med sin gren. Da kan det samarbeides godt om planlegging, utførelse og 

avslutning av stevnehelgen.  

 

Styret ønsker å bidra til en felles grillaften èn av dagene, og kan ellers spørres for råd.  

Ellers er det styret som søker om selve stevnene. Styret minner om at dommere må 

være i orden før vi søker NKK om stevne.  

 

Annet som noteres uten saksnummer:  

Gruppeledere i LP går av fra nyttår. Nye trengs.  

Gruppeledere i bruks går også av, dette kan skje noe tidligere pga. Flytting.  

Det blir opp til gruppene å finne nye ledere.  

 

Neste styremøte blir onsdag 11.10.2023, klokken 19:00 på Teams.  

 

 

Møtet heves kl. 21:20.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


